

2019 年 8 月份華藝活動節目簡介 CPS August Program

132 Waverly Place, San Francisco, CA 94108 (415-433-2976)

日期/時間	節目內容 Event Description	主持人 Host
華藝畫廊	逢週末下午二時至四時在本會畫廊展出各期雙月賽、專題沙龍比賽獲獎作品和精彩優秀的作品,及	ᇓ여성쾓성크
CPS Gallery	參加國際比賽得獎佳作等攝影作品。并歡迎各位攝影愛好者租場展出,請與本會職員接洽。 Open weekends 2 to 4 p.m. showcasing winning images by members.	歡迎免費參覌
逢周四 2-4	如何應用電腦硬件、軟件、上網、PS、相機和鏡頭。教你怎樣買平、靚、正的高科技產品。	胡新會友
Thursdays	Everything you ever wanted to know about PC, digital photo imaging and internet.	Carson Woo
8/03/2019	<mark>胡新時間:</mark> 電腦及數碼相機常識解答、學習。初級入門數碼攝影指導,解答有關相片拍攝後的運作, 儲存及沖曬照片基礎常識。免費參加。	胡新會友
Sat 2-4pm	Carson's Camera and Photo open discussion time	Carson Woo
8/04/2019 Sun 2-4pm	攝影專題講座: [三藩市攝影],今期我們非常榮幸能夠邀請到一位專門拍攝本地風光的華裔攝影師 Jenny C. Liang 來華藝作關于[三藩市攝影]的專題講座,介時她將用英文和廣東話介紹三藩市和灣區的各种拍攝机位和拍攝時机,請大家預留時間來參加這個難得的學習机會! (免費入場) Photo Seminar: [Photography in San Francisco] by Jenny Liang. Thousands and thousands of photos of San Francisco are being taken and shared every day. This presentation is focused on capturing impressive pictures of iconic places in San Francisco and the Bay area. Tips and tricks will be shared on compositions and locations considerations based on different weather conditions. Hope this seminar will help make your pictures of San Francisco stand out of the crowd. Please don't miss this great learning opportunity! (Free of admission)	Jenny C. Liang
8/10/2019 Sat 2-4pm	TINA PHOTOSHOP 時間 (6): 詢眾要求,Tina 繼續教大家 Photoshop 的各項功能和操作。 由最基本的 Photoshop Elements 操作入門開始,重覆溫習操作工具,增進新知,務求多用學好,好戲在後頭,希望大家帶上電腦跟著 Tina 一步一步來操作。(華藝會員免費,非會員收\$10 入場費) Tina is teaching Photoshop Elements (Basic) again. If you want to learn please bring your laptop which has Photoshop or Photoshop Elements installed to the classroom. Tina will teach you step by step on how to use Photoshop.	盧佩鳳 Tina Waycie 會友
	(CPS members are free and non-members charge admission fee of \$10) 【手機攝影專題講座 】: 這次講座并不是在華藝會所里舉行,而是移師至東灣 Pleasanton 市的	
8/11/2019 Sun 2-4pm	Pleasanton Public Library 圖書館里舉行。應 Pleasanton 圖書館的邀請,鄭向陽將于 8/11 星期日下午二時至四時在 Pleasanton 圖書館舉行一場手機攝影的講座,將以英文配以中英文字幕講解手機攝影的基本知識,與單反相机攝影的分別和注意事項,介紹 iPhone 手機的拍攝的操作和各种技巧,教你如何用手機也可以拍攝到靚相,介紹各种 iPhone 手機軟件 Apps 的應用,等等。有興趣的請前來聽課。(免費入場)Pleasanton Public Library Address: 400 Old Bernal Ave, Pleasanton, CA 94566 iPhone Photography: Please note this seminar will be held in the Pleasanton Public Library in the East Bay instead of in CPS. In this seminar Henry will tell you the basic smart phone photography. Teach you the basic skills of iPhone photography. What apps can be used to enhance photos inside a smart phone. etc (English, Free of admission) Pleasanton Public Library Address: 400 Old Bernal Ave, Pleasanton, CA 94566 Seminar Date & Time: Sunday, 8/11/2019; 2:00pm - 4:00pm	鄭向陽會友 Henry Jang
8/17/2019 Sat 11:30-晚 上	華藝會友夏季燒烤聚會: 夏季燒烤聚會樂逍遙! 這個活動在過去兩年在半島的公園里舉行,今一移師回鄭向陽家里舉行,上次在鄭向陽家里舉行聚會已經是 2016 年的事。現定于 8/17 星期六中午在鄭向陽家里舉行一次 Potluck BBQ 聚會,每人出\$10 買食物飲料等,歡迎所有華藝會友參加! 有興趣參加的請在華藝會員微信群里報名,Tina 負責登記和收錢。另外也歡迎會友們帶來自制的拿手食物,以一展你的身手! 請與 Tina 溝通。報名截止日期: 8/11。活動由中午直落至晚上,想影日落的記得帶相机! 同時也非常歡迎你與你的另一半一齊出席。時間: 8/17/2019 星期六中午 11:30 點開始地點: 5310 Pacific Terrace CT, Castro Valley, CA 94552注意: 1. 如果你由 San Mateo 橋或 Fremont, San Jose 方向來 不要跟 GPS 教你的走"92"/Jackson ST.,請走 880 North,轉 238,接 580E Livermore 方向,GPS 自然會重新教你走另一條好行的大路,即是行 580E 至 Grove Way 出口。否則如果照 GPS 走 Jackson ST,就要走一段山路才能到我家! 2. 如果你由 Oakland 橋或 Oakland 方向來,照 GPS 教你走 580E 至 Grove Way 出口便是。CPS BBQ Fun Day at Henry's House: You're all invited to the CPS BBQ Fun Day held at Henry's house for a Potluck BBQ gathering. \$10 per person and Tina will collect the money. RSVP by 8/11, please. Henry's Cell: 510-862-3809; Tina's Cell: 707-334-5412 Date & Time: Saturday, August 17, starting at 11:30am Address: 5310 Pacific Terrace CT, Castro Valley, CA 94552	鄭向陽, Maggie Jang, Tina 和眾會友
8/18/2019 Sun 2-4pm	八月份雙月賽 Bi-monthly Competition: 八月份双月賽比賽: 比賽采用數碼相片比賽,只供會員參加,費用全免,本月比賽分為相机組和手機組进行比賽,這期相机組和手機組分不同專題进行比賽,每人每組最多可以投稿兩張相片。每個組別獲獎名次為:第一名1人,第二名1人,第三名1人,	田夢民,熊泳瑜,陳耀光,關文潛,鄧貴

2019 年 8 月份華藝活動節目簡介 CPS August Program

132 Waverly Place, San Francisco, CA 94108 (415-433-2976)

優異獎5名。任何已入選過本會主辦的比賽和展覽的攝影作品不得重複投稿。

參賽細則:

級別:不分級別,但是分為相机組和手機組兩個組別進行比賽。 主題:

- 1. 相机組主題「日出日落」: 可以創意, PS 修改, 运用 PS 进行第二次创作等, 不拘形式。
- 2. 手机組主題「主題開放 Theme-Open」:任何主題的手机作品均可參加。可以創意,PS 修改,运用 PS 进行第二次创作等,不拘形式,但是任何后期均需在手机里完成。

相机作品規格: 參賽作品使用 JPG 格式, SRGB 色彩空間、resolution 300 dpi。作品最長邊不超過 3000 Pixies/像素。文件大小 2MB - 5 MB。

手机作品規格:任何用手机/iPad 拍攝的照片均可參加,沒有尺寸限制,盡量不要壓縮像數,發送時盡量發原圖(Full Image)。照片只能通過手機软件進行後期修改,不得使用任何電腦软件進行修改。

作品文件命名格式 (中英文均可): "參賽者姓名 作品名稱"

注意每個'」'之間是沒有空格的!

例如: 劉野 金門橋日落; Henry Jang Golden Gate Bridge at Sunset

注意: 由于我們采用電腦軟件來下載和處理大家寄來作品文件,如果不按此規則命名你的作品文件,電腦軟件不會處理你的作品,將導至參賽資格被取消,絕無例外! 后果自負!

投稿數量: 每個人都可以同時參加相机組和手机組的比賽,每人每組最多可以投稿兩張相片。 投稿方法:

(1) 相机組: 把電子文件上在指定時間內電郵至以下華藝郵箱: sfcpsphotocontest@gmail.com (2) 手机組: 把電子文件上在指定時間內電郵至以下華藝郵箱: cps.phonephoto@gmail.com 或者通過微信發給鄭向陽。

截稿日期: 8/11/2019 星期日 11:30pm

评审时间: 8/18/2019 星期日 2:00pm - 4:00pm

參賽要求:

- 1. 參賽作品必須是由膠片或電子原件(數碼)感光所得,參賽者提交的攝影作品必須是本人原創,主辦方不承擔任何版權責任。手機作品也可參加比賽。
- 2. 參賽者須同意主辦方將其作品用於華藝網站,微信群,印刷,展覽廳交流展示宣傳等用途。
- 3. 所有涉及政治、宗教争議、色情、暴力、虐畜、政治/宗教/姓别歧视的相片不能参加比賽。 參賽者須知:

凡參加本會月賽者即被視為承認本月賽章程。華藝攝影學會對雙月賽活動擁有最終解釋權,華艺沙龙部有权取消任何违反比賽章程的作品的参賽资格。如果是事后才发现問题,華艺沙龙部有权取消所获的奖项,但不会重新填补被取消的奖项。

The bimonthly photo contest will accept digital files only. We only accept submissions from members. It is free to participate. CPS reserves the right to reject any submission that is not follow the rules. Any photos previously won any CPS photo contest awards will not be accepted. We have the following rewards for each category: First Place 1 photo, Second Place 1 photo, Third Place 1 photo, Outstanding 5 photos.

Detail Photo Contest Rules:

Photo Contest Levels: Only one level, No separate contest for Entry level and Saloon level.

Photo Contest Category: Two categories: 1. Camera photos; 2. Cell Phone photos.

Photo Contest Theme:

- 1. Camera Category: Sunrise and Sunset -- Photos can be in any format, creative and photoshped.
- 2. Cell Phone Category: Theme-Open -- No specify theme. Any photo taken by smart devices can participate. Photos can be in any format, creative and photoshped. All enhancements have to be done within a smart device.

Submission Details:

1. File Naming Convention: All digital files must using the following naming convention. Any violation will be rejected. No exceptions!

File Naming Convention: "Author's Name_Title"

Please note there is no spaces between each '_'!

Examples: Henry Jang Golden Gate Bridge At Sunset.jpg

- 2. Camera Photos: We accept only JPG format digital files with SRGB color, resolution 300 dpi. Picture long side can't exceed 3000 Pixies. File size should be between 2MB 5MB.
- 3. Cell Phone Photos: photos must be taken by smart phones including cell phones and iPad. No size limit.
- 4. Each person can participate in both Camera and Cell phone category contests. Only can submit up to two photos per person per category.
- 5. Camera Photos: Send photos through email before the deadline to the following email address:

sfcpsphotocontest@gmail.com

源,鄭向陽

2019 年 8 月份華藝活動節目簡介 CPS August Program

132 Waverly Place, San Francisco, CA 94108 (415-433-2976)

	6. Cell Phone Photos: Send photos through email before the deadline to the following email address: cps.phonephoto@gmailcom or WeChat photos to Henry Jang.	
	Deadline to submit: August 11, 2019 before 11:30pm. Judging Date: August 18, 2019 from 2:00pm to 4:00pm	
8/24/2019 Sat 2-4pm	<mark>胡新時間:</mark> 電腦及數碼相機常識解答、學習。初級入門數碼攝影指導,解答有關相片拍攝後的運作,儲存及沖曬照片基礎常識。免費參加。 Carson's Camera and Photo open discussion time	胡新會友 Carson Woo
8/25/2019 Sun 2-4pm	Steve's Photoshop 講座-1: 好消息! Photoshop 高手徐遂之會友又開始來教大家怎樣運用 Photoshop 來做相片的后期處理,教大家怎樣運用 Photoshop 的技巧和絕招,希望大家帶上電腦跟著 Steve 一步一步來操作。(華藝會員免費,非會員收\$10 入場費) Good news! Photoshop expert, Steve Hsu, our CPS member will start to teach Photoshop again! He'll teach you how to use Photoshop to enhance pictures. He will also share his experience and some common techniques to improve your photo editing skills. (CPS members are free and non-members charge admission fee of \$10)	徐遂之會友 Steve Hsu
8/31/2019 Sat 2-4pm	會友交流時間 : 會友間交流攝影經驗、攝影地點、新舊相機研究, 電腦后期制作、Photoshop 應用 心得等等。一邊飲咖啡一邊交流經驗,輕輕鬆鬆,自由講時間。 Coffee Talk Time, free discussion	全體會員 All members

特別通告 Special Announcements

1. **『華埠中秋節街會**』9/7-9/8, 在這兩天的華埠中秋節街會里,華藝將在天后廟街舉行攝影展覽,同時繼續举办為長者拍攝人像造型,即時打印相片贈與長者們。因此這兩天極須多名會友幫手拍攝打印、維持秩序、擺相和看守攤位的會友義工!有時間帮忙當義工的會友們請向 Tina Waycie 報名! 希望其他會友能到會場參觀。

Chinatown Autumn Moon Festival Street Fair on 9/7 and 9/8. CPS will have a photo exhibition on Waverly Street and the Senior Portrait Photo taking program. We need lots of volunteers to help. For those who wants to help, please sign up with Tina Waycie! Everyone else please come and join the fun!

2. 華藝週年慶會時間地點: 慶祝華藝成立五十二週年聯歡慶會已經訂于 11 月 2 日星期六晚上六時在三藩市華埠康年酒家舉行! 各位請預留該日參加華藝的周年慶會! CPS 52nd Anniversary Banquet has been scheduled on Saturday, 11/2/2019! The banquet will be held at the Far East Seafood Restaurant in San Francisco Chinatown. Please reserve this day for this big event!

華藝網址: www.Chinatownphoto.org 以上節目如有更改,只在華藝微信群通知,不再另行更改此節目表。節目查詢: 鄭向陽 510-862-3809 **注意**: 星期六、日最方便和最省錢的停車场就是: Golden Gateway Garage, 250 Clay ST. San Francisco. 停車场入门在 Clay ST between Front St. and Davis St., 拿著 ticket 來華艺盖印,泊一整天至晚上十點关门都是\$3。从停車场沿著 Washington ST. 走几个街口上來華艺也很方便!